

Title (en)

Guiding device, in particular for metal strip.

Title (de)

Führungseinrichtung, insbesondere für Metallbänder.

Title (fr)

Installation perfectionnée d'acheminement notamment pour bandes métalliques.

Publication

EP 0177421 A1 19860409 (FR)

Application

EP 85401909 A 19851001

Priority

FR 8415064 A 19841001

Abstract (en)

The present invention concerns a guiding device such as a roller transport unit, especially for metal strips, for the purpose of maintaining the head of the strip close to the pass line. This device comprises a ribbing apparatus which is retractable from the head of the strip and disposed between an upstream unit such as the output of a strip mill and a downstream unit such as a winding unit. The apparatus placed close to the upstream unit comprises two ribbing rollers (9, 10) each equipped with an approximately complementary relief in order to rib longitudinally the head of the strip and thus to prevent it from deviating from the pass line in order to ensure its correct introduction into the downstream apparatus. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne une installation perfectionnée d'acheminement telle qu'un banc de transport à rouleaux, notamment pour bandes métalliques, visant à maintenir la tête des bandes au voisinage de la ligne de passe. Cette installation comprend un dispositif de nervurage escamotable de la tête des bandes disposé entre un poste amont tel que la sortie d'un train de laminage et un poste aval tel qu'un poste de bobinage. Le dispositif place à proximité du poste amont comprend deux rouleaux de nervurage (9, 10) équipés chacun d'un relief à peu près complémentaire, pour nervurer longitudinalement la tête des bandes et l'empêcher ainsi de s'écarte de la ligne de passe, afin d'en assurer l'introduction correcte dans le dispositif aval.

IPC 1-7

B21D 13/04; B21B 39/16

IPC 8 full level

B21B 39/16 (2006.01); **B21D 13/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B21B 39/16 (2013.01); **B21D 13/045** (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] DE 2417037 A1 19751023 - SCHLOEMANN SIEMAG AG
- [YD] US 2333936 A 19431109 - RAYMOND JOHNSON
- [X] US 3435652 A 19690401 - DIOLOT LUCIEN
- [X] US 4295353 A 19811020 - ANISIMOV VYACHESLAV I, et al
- [A] FR 356369 A 19051128 - GODFREY BENINGTON JOHNSON [GB]
- [A] US 1936228 A 19331121 - CRAFTON HENRY H

Cited by

CN112264486A; CN108097764A; CN102256718A; CN111804781A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0177421 A1 19860409; FR 2570967 A1 19860404

DOCDB simple family (application)

EP 85401909 A 19851001; FR 8415064 A 19841001